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Geacht college, 

 
Eind december verscheen er een artikel in de Barneveldse Krant waarin aangegeven werd dat er 
geen plek is voor een tweede school in de nieuwe wijk Bloemendal voor de PCO Gelderse Vallei. PCO 
heeft een aanvraag gedaan voor een dislocatie in de nieuw te bouwen wijk Bloemendal op basis van 
de meest dichtbij liggende school Kindcentrum De Spreng. Er kan geen nieuwe school aangevraagd 
worden omdat er nog geen sprake is van meer dan 200 aangemelde leerlingen en dus moet het een 
dislocatie worden. De wijk moet nog gebouwd worden en dan heb je nog geen concrete 
aanmeldingen voor leerlingen. Daarom wordt de aanvraag gekoppeld aan een dichtstbijzijnde PCO 
school in dit geval De Spreng.  
 
De nieuwe wijk Bloemendal gaat in totaal 1500 woningen omvatten en daar zit voor de PCO meer 
dan voldoende potentieel aan leerlingen.  
 
In het programma overzicht voorzieningen huisvesting onderwijs 2019 is de uitbreiding van De 
Spreng afgewezen met als motivatie dat De Spreng wat gekrompen is in leerlingenaantal. De Spreng, 
dat nooit een overloop van leerlingen uit wijk Bloemendal zal kunnen opvangen vanwege de grote 
afstand van de locaties, kampt momenteel met een daling van het aantal leerlingen. Dat is echter 
geen structureel probleem en zal op de korte termijn opgelost worden. 
 
Op grond van artikel 42 van de organisatieverordening van de gemeenteraad stelt de fractie van het 

CDA  de volgende vragen: 

-Bent u het met de fractie van het CDA eens dat het afwijzen van een dislocatie van de PCO Gelderse 
Vallei op basis van een niet structureel teruglopen van leerlingenaantal van een school op een ver 
weg gelegen locatie eigenlijk niet opportuun is? 
 
-Bent u bereid in uw overwegingen om een dislocatie op te nemen voor 2019 niet te doen op basis 
van teruglopende leerlingen, maar op basis van potentieel te verwachten leerlingen in een nieuwe 
wijk? 
 
-Indien dit niet mogelijk is bent u dan bereid een andere PCO school dan De Spreng te betrekken in 
uw beoordeling waarbij geen sprake is van een tijdelijk teruglopend leerlingenaantal? 
 
In het programmaoverzicht staat bij de beoordeling van de dislocatie De Spreng de Julianaschool  
genoemd als vermeende PCO school en is rekening gehouden met een verdubbeling van het 
leerlingenaantal terwijl het een school is van De Drieslag. 
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-Kunt u aangeven in hoeverre er sprake is van een verkeerde inschatting van het aantal te 
verwachten leerlingen voor de nieuw gebouwde Julianaschool en dit een negatieve invloed heeft 
gehad op de beoordeling van de dislocatie voor De Spreng?  
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